
Dagsorden:

1. Kort gennemgang af referat/opfølgningspunkter

Vi mangler referat rundsendt fra møde med Glenn.

Peter har booket hal til Futsal- lejes igennem Lystrup fodbold og skal betales inden kampen
afholdes.

2. Økonomi

● Økonomimøde udskydes da Lise-Lotte er syg. – Der skal sendes budgetter til Lise-Lotte
inden 15 nov. 2025.

● Preben sender halvårsregnskab rundt på mail.
● Der står 326.000 stående på juletræskontoen – Kontoen skal altid have et min på 150.000,-

så der er penge at købe juletræer for til næste sæson.
● Der er oprettet en ekstra konto hvor der er gives en bedre rente
● Hensættelse til nyt græs. Skal med i budget for 2025, det koster ca. 2 mio. om 8-10 år.
● Erhverskonto omdøbes til kunstgræsbane konto
● Kontingensbetalinger laves om til at blive inddelt i 3-mands, 5-mands mm alle ½ årligt.

Damesenior 750,-
Herresenior 1300,-
Oldboys 750,-
U6-U7 mix 550,-
U8-U10 800,-
U11-U13 1000,-
U14-U19 1100,-

● Hvem betaler hal leje for Oldboys og Senior.
● Peter snakker med Mai ift. dame senior kontingent.
● U19 er i dialog med Lars omkring deres træninger her i sommeren og fremadrettet.
● 2025; 15 januar og 15 juli er frist for betaling af kontingent. Der sendes frist ud 14 dage før.
● Der arbejdes på salgsregistrering til kiosken
● Halvårsregnskab er i proces. Er i dialog med tidligere kassér om manglende

bilag/indbetalinger til konto

3. Nyt fra udvalg 10 minutter:

- Administration (Micka)

Sagt ja til en OK vagt 7/11 16-18 - 4000 kr.

- U11 piger tager denne vagt

Ansøgning om de 7000,- fra hovedforeningen, vælge formål til pengene. Sankt Hans blev besluttet.

Dialogmøde Aarhus Fodboldforum 28/10 17-21 (Lars & Micka)

DGI møde 30/10 18-19 – Anders deltager



Gå til forening 18.30-20.00 4/11. (Årshjul og opgavefordeling)

Revisions Kursus 13/11 17-19, Liselotte

Sport & Fritid besøg pga udtagelse til tilsyn 7/11 kl. 19.00 (Paul, Micka, Preben) – Kommer forbi for
at se vores faciliteter.

Status frivillig liste: Der er ikke meget aktivitet

Webinar kontingent kluboffice 28/11 19-21- Micka og Charlotte W. deltager.

- Baneudvalg (Lars)

- Lars er i dialog og er ved at undersøge muligheder for at få nye 11 mandsmål
- Der skal udarbejdes en prisoversigt over leje samt turneringer ved brug af kunstgræs.
- Steffen og Finn fordeler tiderne på græs.
- Samarbejdsklubber kan leje kunstgræs for 575 kr. pr time. Skal bookes gennem

hjemmesiden
- Micka er ved at undersøge kunstgræs vedligehold, og er i kontakt med Norge

Parkmaskiner.
- Det koster 50.000/årligt at børste kunstgræs en gang om ugen. Derudover skal banen

igennem tiden også fyldes op med nye olivenkerner.
- Der ydes ikke snerydning på kunstgræsbanen – Man må ikke selv rydde den.
- Klar til opstart i hallen i weekenden – Peter rykker for dette.
- Alt er klar til hallen.
- Overtrækstrøjer og kegler sættes op i hallen, så der er klar til træning.

- Klubhusudvalg (Preben)

Åbningstider FB

Oplæg fra Kenneth til udskiftning af router, arbejder på at skifte router for at spare penge.

- IT-udvalg (Micka)

Skifte til kluboffice igangsat og lige så stille i gang.

- Trænerudvalg (Peter)

Måske et møde med holdledere - fokus på bl.a. bøder

U15 er i opløsning, da flere spillere er stoppet og dermed kan der ikke stilles hold. Holdlederen er
stoppet. U15 opfordres til at finde en holdleder. Thor fortsætter som træner, men det kræver at
spillerne møder op til træningen.

Fællesmøde mellem u12 og u13 drenge. Der vil blive lavet fællestræninger, hvor de niveau opdeler
i de fællestræninger som de planlægger.



U13 har afholdt et trænermøde, med fokus på planlægning, som aftales der skal laves inden
længe. Det kan være svært at få trænere nok til deres fodboldtræninger.

Kurser fra DBU via klubben skal aftales med bestyrelsen, men må ikke tilmeldes uden om
bestyrelsens godkendelse.

- Materialeudvalg (Lars) (Tøj: Charlotte W.)

Vinterjakker (540 kr. pr. jakke) indkøbes. Vinterjakke skal afleveres tilbage til klubben når man
stopper som træner.

- Børn- & unge udvalg (Anders)

AGF leje af kunst

Det går godt med at finde børne udviklere, som vil bidrage ind til DBU børneklub.

- Seniorudvalg (Preben)

Futsal materialer, vi har ikke hørt fra Futsal Aarhus om de vil købe udstyret, vi rykker for svar og
sætter en frist, herefter sætter vi til salg andet sted.

Senior trænerne er ansat for et år mere.

- Aktivitetsudvalg (Micka)

Frivilligfesten, Kenneth og Lise-Lotte planlægger festen, bestyrelsen vender tilbage med hvem som
der skal med, festen forventes afholdes i 2025.

Oplæg fodboldskole DBU vs Lystrup. Vi har efter sammenligning og snak med DBU og andre
klubber besluttet at fortsætte med vores eget setup, men vi skal have fundet en løsning til tøj
bestillingen. Charlotte og Charlotte er tovholdere. Tilmelding bliver i januar pga. skiftet til kluboffice.

Oplæg juletræssalg + Nøglen høje træer - Banner 1/12 på hallen.
Alt med træer har Preben overblik over
Micka fordeler vagter mm
Micka, Preben og Charlotte W mødes lørdag d 26 okt og planlægger videre på fodboldskolen og
juletræssalg.

Lystrup Cup evaluering, ny dato 13/9-2025

Fodboldskole uge 27; Tilmelding kommer i 2025.



- Sponsorudvalg (Preben)

4. Evt.

November møde (ledermøde) – Flyttes til mandag den 25 november


